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ABD’nin Chicago kentinde 21 Mayıs’ta yapılan NATO Zirvesi’nde, Amerikan Başkanı 
Barack Obama, füze savunma sisteminin Malatya Kürecik’teki radarının operasyonel 
kontrolünü NATO’ya devretmeye karar verdiklerini açıkladı. 
 
Bu kapsamda: 
 

1. ABD Başkanı Obama’nın gerçekleri söylediği varsayıldığında Kürecik’teki 
radar üssünün bugüne kadar NATO değil ABD’nin kontrolünde olduğu sonucu 
ortaya çıkmıyor mu? 

2. Bu durumda hükümetinizin bugüne kadar milletvekillerine ve kamuoyuna 
yaptığı ‘Kürecik NATO sistemidir’ açıklamasını geçersiz kılmıyor mu? 

3. Kürecik Radar Üssü bugüne kadar, NATO kontrolünde değil de ABD 
kontrolünde faaliyette bulunduysa bu durum Anayasa’nın 92. Maddesine 
aykırılık oluşturmuyor mu? Kürecik Üssü ABD kontrolünde ise niçin 
TBMM’den izin alınmadı? 

4. Kürecik Radar Üssü ne zaman tam olarak faaliyete geçti, üste kaç ABD 
Personeli çalışıyor? ABD dışında uyruğu bulunan başka yabancı personel 
burada çalışıyor mu? Buradaki yabancı sivil-asker personel için Türkiye’den 
izin alındı mı? 


